
Protokoll fört vid De 24 Äldstes månadsmöte 28 september 2022 
 
Närvarande Nr 2, 3, 5, 7, 9, 10, 11, 12, 17, 21, 22, 24 
 
§1 Mötet öppnades av Björn 
 
§2 Dagordningen godkändes, Peter vill att vi ska ha en ”åtgärdspunkt” på dagordningen 
 
§3 Fullmakter Inga fullmakter har inkommit till mötet 
 
§4 Föregående protokoll samt maj månads justerade protokoll godkändes 
 
§5 Slantbevararen meddelar att kassabehållningen är 9.636 kronor 
 
§6 Vedbevararen Nästa veddag är lördag 1 oktober kl. 09.00. Hasse vill att vi i första hand tar 
hand om den alltför höga vedtraven. Peter framförde att vi kanske kan hyra in en vedklyv om 
den nuvarande lägger av.  
 
§7 Gästabudsbevararen frågade om bröderna var intresserade av ett studiebesök på den 
nya Multihallen i Åkersberga? Förslaget godtogs av Bröderna, Lena undersöker möjligheten 
av besök. Lena meddelade att Svenska Lyxorkestern spelar på Solbrännan 23 okt. 
intresserade bröder får själva boka bord men uppge gärna att ni vill sitta vid bordet Sten R 
bokat.  
 
§8 Flaggbevararen rapporterar att vimpeln vajar som vanligt men har tendens att fastna i en 
tallgren, åtgärdas om möjligt av kommunen. 
 
§9 Kulturnämnden Björn, Reynoldh och Sten närvarade vid Kultur och Fritidsnämndens 
möte 22 sep och presenterade klubbens verksamhet i syfte att bli godkända som förening. 
Detta för att få möjlighet att söka bidrag till verksamheten hos kommunen.  
Björn redogjorde även för ”tågordningen” för att söka olika bidrag hos kommunen. 
 
§10 Övriga aktuella frågor kring bastun.  Hasse frågade vad händer om vedklyven pajar, de 
klyvar som finns att hyra är oftast ganska små gjorda för hemmabruk. Reynoldh ansåg det 
vara en fördel för klubben att vi äger maskinerna då vi har ett bättre förhandlingsläge 
gentemot ”arrendatorn”. Björn sa att vi kanske kan undersöka möjligheten att låna pengar 
av några bröder för inköp av en ny klyv. Pengar är äskade av kommunstyrelsen, men det 
kommer att ta tid att få beslut i frågan.  Ahin visade en bild på en maskin som både kapade 
och klöv hela stockar, fin men för dyr och ohanterlig för oss. 
 
§11 Övriga frågor Peter ansåg att vi bör inrätta ett nytt ämbete, Öfverste Säkerhetsbevarare, 
för att handha säkerheten och miljön kring bastun och vedhanteringen. Ordföranden bad 
honom skriva en motion till årsmötet.  
Förslag framfördes att alla motioner, val och övriga frågor till årsmötet behandlas på 
månadsmötet i november för att sedan beslutas på årsmötet i december. Detta för att slippa 
ha långdraget årsmöte då vanligtvis andra trevligheter väntar efter mötet. 
 
 



  
§12 Nästa möte hålls onsdag 30 november. 
 
§13 Mötet avslutades av Björn som tackade de närvarande för visat intresse. 
 
 
 
 
Ordförande                                                       Protokoll fört av 
 
 

Björn Wesström.                                              Sten Reideby 
 


